
 

 

 

Od roku 2007 jsem se zúčastnil více než 80 zasedání Akademického senátu 

Lékařské fakulty UP a dalších přibližně 80 jednání legislativních komisí 

univerzitního i fakultního senátu, což představuje stovky hodin strávených nejen 

na samotných jednáních, ale především studiem materiálů a přípravou 

podkladů. 

Akademický senát LF UP bude i v dalším období kromě každoročního 

projednávání tradiční agendy (rozpočet, zpráva o činnosti a hospodaření 

fakulty, podmínky přijímacího řízení, plán realizace strategického záměru apod.) 

muset projednat a schválit nebo vzít na vědomí množství vnitřních předpisů a 

norem fakulty. Nad rámec svých zákonných povinností však může být i nadále 

fórem, na kterém se lze vyjadřovat k dění na fakultě, a významným hráčem 

ovlivňujícím další směřování LF UP. 

Přál bych si, aby složení senátu bylo co nejpestřejší a v novém funkčním období 

v něm zasedly osobnosti, které jsou zárukou aktivity a zodpovědnosti. 

Proto podporuji kandidaturu následujících akademických pracovníků: 

   

  

  

  

  

Prosím všechny členy akademické obce fakulty, aby přišli k volbám 

a pomohli sestavit práceschopný senát se silným mandátem. 


